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 صحبت های مسی
 بعد از هت تریک و برد درخشان آرژانتین

لیونل مس�ی عنوان کرد مدت ها منتظ�ر هت تریک کردن برای تیم ملی آرژانتین 
بوده است و اکنون از این موفقیت لذت می برد.

به گزارش ایس��نا، رقابت های انتخابی جام جهانی در قاره آمریکای جنوبی با برگزاری چند 
دی��دار ادامه یافت که در یکی از دیدارها آرژانتین توانس��ت با ۳ گل بولیوی را از پیش روی 
بردارد. لیونل مس��ی توانس��ت هت تریک کند و ۳ بار برای تیمش گلزنی کرد. مس��ی بعد از 
این دیدار توانس��ت رکورد پله را بشکند و شمار گل های ملی خود را به ۷۹ گل ملی برساند. 
او بعد از بازی گفت: خیلی خوشحالم. برد مهم و دلچسبی بود. مشتاقانه می توانم لذت ببرم. 
حقیق��ت این بود که من مدت زیادی منتظر ای��ن کار بودم. ما بازی مهمی را بردیم، حالا از 
این لحظه لذت ببرید. من مدت ها پیش رویای این روز را داش��تم که برای تیم ملی کش��ورم 
هت تریک کنم. این لحظه بی نظیری اس��ت چرا که مادرم و برادرانم روی س��کو هس��تند و 
من بس��یار خوش��حالم. آرژانتین بعد از قهرمانی در کوپا آمه ریکا که اولین قهرمانی مسی با 
تیم ملی کش��ورش بود امیدوار اس��ت بتواند جواز حضور در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر را نیز به 

دست بیاورد.

با استقبال از بازگشت رونالدو به یونایتد

 سریع ترین انسان تاریخ: من هم وسوسه شدم 
به دوومیدانی بازگردم!

سریع ترین مرد جهان عنوان کرد بازگشت کریستیانو رونالدو او را وسوسه کرده 
است تا به دوومیدانی بازگردد.

به گزارش ایس��نا و به نقل از تلگراف، یوس��ین بولت، سریع ترین انسان تاریخ، اعتراف کرد 
بازگش��ت کریس��تیانو رونالدو به منچس��تریونایتد او را احساس��اتی کرده است و باعث شده 
وسوس��ه ش��ود بار دیگر به دنیای دوومیدانی بازگردد. بولت با هشت بار قهرمانی المپیک در 
س��ال ۲۰۱۷ از دوومیدانی بازنشسته شد و هم چنان دارنده رکوردهای ۱۰۰ متر و ۲۰۰ متر 

جهان است و میراث او به طور دقیق در کتاب های تاریخ ثبت شده است.
بولت گفت: البته خیر دیر ش��ده اس��ت. اگر می خواس��تم برگردم، برای این المپیک بود. 
خوشحالم که رونالدو به تیم محبوبم برگشت. کریستیانو جاه طلبی های زیادی دارد، بنابراین 
او مطالبات زیادی از این بازیکنان خواهد داشت و این باعث بهبود آن ها می شود. او در سطح 
دیگری قرار دارد. او یک ماش��ین اس��ت. من فکر می کنم او تا ۴۲ س��الگی بازی خواهد کرد 
زیرا همیشه به خاطر کارهایی که انجام می دهد و فداکاری که دارد بسیار آماده و در سطح 
بالاتری برای بسیاری از بازیکنان جوان خواهد بود. بازگشت رونالدو من را وسوسه کرد تا بار 

دیگر به دنیای دوومیدانی برگردم هر چند دیگر دیر شده است.

   اظهارات معنادار سرمربی والیبال لهستان 
در رقابت های قهرمانی اروپا

ویتال هینن سرمربی تیم ملی لهستان از هواداران خداحافظی کرده و از حمایت 
آنها در دیدارهای قبلی مسابقات قهرمانی اروپا تشکر کرد.

به گزارش ایس��نا، قرارداد ویتال هینن سرمربی تیم ملی والیبال لهستان که موفق نشد در 
بازی های المپیک عملکرد خوبی داشته باشد، پس از مسابقات قهرمانی ۲۰۲۱ اروپا به پایان 
می رس��د. هینن در طی صحبتی با هواداران و به زبان لهس��تانی گفت: سلام!  شما بهترین 
طرفداران جهان هس��تید.  تقریباً یک سنت است که من میکروفون به دست می گیرم. یک 
هفته پیش من از ش��ما درخواس��ت حمایت کردم و ش��ما آن را عالی انجام دادید. بلژیک، 
پرتغال، یونان، اوکراین و بیش از هه صربس��تان با کمک ش��ما شکس��ت خوردند.  متشکرم 

کراکوف! ما به گدانسک می رویم اما شما در قلب ما خواهید ماند. خداحافظ!
حال رسانه های ورزشی لهستانی این صحبت های هینن را معنا دار دانسته چرا که به نظر 
می رس��د مسابقات قهرمانی اروپا ۲۰۲۱ به احتمال زیاد آخرین رویدادی خواهد بود که تیم 
ملی لهستان توسط هینن هدایت می شود. قرارداد او بعد از مسابقات قهرمانی اروپا به پایان 
می رسد و به نظر می رسد که فدراسیون والیبال لهستان قصد تمدید قرارداد با او را ندارد.  

   مرحله رفت پیکارها ؛

مسابقه فوتبال ساحلی کشور از ۲۷ شهریور در یزد 
برگزار می شود

مدیر باش�گاه فرهنگی ورزشی مقاومت گلساپوش یزد گفت: مرحله رفت مسابقه 
گروه اول لیگ دسته نخس�ت فوتبال ساحلی قهرمانی باشگاه های کشور، روزهای 
بیس�ت و هفتم تا سی ام ش�هریورماه جاری در زمین س�لمان محله محموآباد این 

مجموعه برگزار می شود.
س��ید حسن میرحسینی در گفت و گو با ایرنا افزود: در این رقابت ها تیم های صدرشیمی 
یزد ) میزبان ( ، شهرداری پارسیان هرمزگان ، شهرداری چلیچه و شهروند فرح آباد مازندران 
به صورت دوره ای با هم رقابت می کند. وی با بیان اینکه این پیکارها با توجه به تداوم شیوع 
ویروس کرونا، با رعایت نکات بهداش��تی و بدون حضور تماش��اگران پیگیری می شود، ادامه 
داد: شرایط  لازم برای برگزاری رقابت ها در چارچوب مقررات با حضور نماینده فدراسیون و 
داوران اعزامی فراهم اس��ت. این فعال ورزشی خاطرنشان کرد: دور برگشت گروه اول فوتبال 
ساحلی از هشتم تا یازدهم مهرماه امسال به میزبانی باشگاه شهروند فرح آباد مازندران برگزار 
می شود و در پایان تیم های اول و دوم به مرحله دوم صعود می کند .  مسابقه لیگ دسته اول 
فوتبال س��احلی کش��ور با حضور ۱۲ تیم در سه گروه پیگیری می شود که در گروه اول صدر 
ش��یمی با شهروند فرح آباد، شهرداری چلیچه و شهرداری دشتی پارسیان هم گروه است . در 
گروه دوم سیاهکوه اردکان با ملوان انزلی، موج گناوه و موج سواران ساحل نوشهر و در گروه 
س��ه دهیاری ملاباشی یزد با ملوان بندرگز، فولاد هرمزگان و شهرداری چابهار بازی می کند. 
در پایان مرحله اول پس از برگزاری بازی های رفت و برگشت به صورت مجتمع هشت تیم به 
مرحله دوم صعود می کنند. تیم های مقاومت گلس��اپوش یزد و ایفاسرام اردکان در لیگ برتر 
ساحلی کشور حضور دارد.  استان یزد با یک میلیون و ۲۰۰ هزار نفر جمعیت هم اکنون۴۸ 

هیات ورزشی و ۶۲ هزار ورزشکار سازماندهی شده دارد.

وزی�ر ورزش و جوانان ب�ا تاکید بر 
ای�ن که بس�یاری از مطالب منتش�ر 
ش�ده در فضای مج�ازی غیرواقعی 
اس�ت، گفت: از هواداران استقلال و 
پرسپولیس می خواهم به خادم خود 
اعتماد و برای دریافت اخبار صحیح 
ب�ه مطالب منتش�ر ش�ده از س�وی 

وزارت ورزش و جوانان اکتفا کنند.
به گزارش ایرنا، حمید س��جادی افزود: 
متاس��فانه مطالبی که در فضای مجازی 
منتش��ر م��ی ش��ود موج��ب دل نگرانی 
هواداران فوتبال می ش��ود، آنچه در این 
روزها می خوانیم ش��ایعاتی اس��ت که از 
واقعیت به دور بوده و من اینجا به علاقه 
من��دان و به هوادارن ق��ول می دهم اگر 
قرار اس��ت اتفاقی بیافتد، بهترین باشد و 
جای نگرانی نیس��ت.  وی ادامه داد: من 
س��ید حمید سجادی هس��تم، عضو تیم 
ملی دوومیدانی که خدا را ش��اکرم سال 
هایی از عم��رم را در ورزش طی کردم و 
با ورزرش و حاشیه های آن آشنا هستم.  
درس خواندم و در حوزه ورزش تدریس 
می کنم، مدیریت ورزشی را می دانم و با 
حاشیه های ورزش و جوانب مختلف آن 
نیز آشنا هستم. به علاقمندان به ورزش 
ای��ن قول را می دهم ک��ه با بهره گرفتن 
از خرد جمعی و در فضایی مطلوب، برای 
ورزش و اعتلای آن برنامه ریزی خواهیم 
ک��رد تا جای هی��چ گون��ه نگرانی وجود 

نداشته باشد.  
س��جادی در خصوص ت��ردد برخی از 
چه��ره های ورزش��ی ب��ه وزارت ورزش 
و جوان��ان و دی��دار با وی گف��ت: وزارت 
ورزش و جوان��ان، خان��ه قهرمان��ان و به 
ویژه پیشکس��وتان است، من بارها گفتم 
درب اتاق من به روی قهرمانان باز است 
و همیش��ه از نقط��ه نظ��رات قهرمانان و 
دل س��وختگان ورزش بهره خواهم برد. 
در چند روز گذش��ته بس��یاری از چهره 
های ورزشی آمدند که خیلی از آنها، هم 
دوره من در ورزش قهرمانی بودند. مانند 
افشین پیروانی، حس��ین رضازاده، بهنام 
محم��ودی و چه��ره های دیگ��ر که این 
دیدارها جنبه دوس��تانه داشته و اگر در 

همین دیدارها نقطه نظرات کارشناس��ی 
مطرح ش��ود حتما از آن به��ره خواهیم 
برد چرا ک��ه اعتقاد دارم برای خدمت به 
ورزش آمده ام و می خواهم گوش ش��نوا 
و چش��م بیدار ورزش باش��م. م��ن اینجا 
بای��د ذکر کنم که در همی��ن روزها قرار 
بود عل��ی پروین و محمد پنجعلی نیز به 
وزارت بیایند تا با هم دیدار داشته باشیم 
اما این برنامه به دلی��ل تداخل کارها به 
زمان دیگری موکول شد و همچنان روند 
دیدارهای ما با پیشکسوتان ورزشی ادامه 

دارد.  
وی ادامه داد: بدون شک برای تصمیم 
گیری در ورزش با مشاوران خود صحبت 
خواهم ک��رد تا اگ��ر قرار اس��ت اتفاقی 
روی دهد، بهترین باش��د. م��ن از مردم، 
علاقمندان ب��ه ورزش و هواداران فوتبال 
می خواه��م به من به عنوان وزیر ورزش 
و جوان��ان اعتماد کنن��د و وزارت ورزش 
و جوان��ان را ب��ه عنوان مرجع رس��می 
اخب��ار دنبال کنند چرا که من بس��یاری 
از شایعات را در فضای مجازی می بینیم 
و م��ی دانم چه ج��وی را ایجاد می کند، 

نگران��ی ها را می بینی��م و می دانم چه 
خبر است  و از مردم می خواهم به خادم 
خ��ود در وزارت ورزش و جوانان اعتماد 

کنند.
وزیر ورزش و جوان��ان با تاکید بر این 
که متاس��فانه اخبار درس��تی در اختیار 
ه��واداران ق��رار نمی گیرد، گف��ت: باید 
اخبار صحیح در اختیار ورزش دوس��تان 
قرار بگیرد، من مدعی هس��تم از خانواده 
ورزش برخاس��ته ام و تصمیمات��ی ک��ه 
می گیرم باید برخاس��ته از خرد جمعی 
و معقول باش��د.  فضا نس��بت به گذشته 
خیلی عوض ش��ده و شرایط مانند سابق 

نیست.  
خداحافظ��ی  م��ورد  در  س��جادی 
مدیرعامل پرس��پولیس هم گفت: خیلی 
تلاش کردیم که شرایط حفظ شود و نظر 
ما بر این بود اگر شرایط مهیا است جعفر 
صمیعی بماند، اما نظر خود او این بود که 
شدنی نیست و باید برود. ما حتی فرصت 
۴۸ س��اعته را در نظر گرفتیم که هر دو 
طرف فکر کنند تا تصمیم درستی گرفته 
ش��ود اما زمانی که به ای��ن جمع بندی 

رس��یدیم که خ��ود او تمای��ل به جدایی 
دارد، دیگ��ر حرفی نزدیم و این مس��اله 
اتفاق افتاد. پرس��پولیس الان سرپرست 
دارد و در م��دت س��ه م��اه باید وضعیت 

خود را روشن کند.  
وی در مورد اینک��ه از آجرلو به عنوان 
یکی از افراد هی��ات مدیره یا مدیرعامل 
استقلال نام برده می شود، گفت: این هم 
یکی دیگر از شایعاتی است که در فضای 
مج��ازی مطرح می ش��ود، مرجع خبری 
م��ا همانطور ک��ه گفت��م وزارت ورزش 
و جوانان اس��ت و اگر قرار باش��د اتفاقی 
بیافتد خبرش منتش��ر می ش��ود، مابقی 
مطالبی که ش��نیده می ش��ود ش��ایعات 

بوده و هواداران به آن توجه نکنند.
وزی��ر ورزش و جوانان که برای بازدید 
از فینال رقابت های تیراندازی به اهداف 
پروازی در مجموعه ورزشی آزادی حاضر 
ش��ده بود، گف��ت: برخی رش��ته های ما 
پرمدال هس��تند اما س��خت م��دال می 
آورن��د اما تیراندازی هم پر مدال اس��ت 
و هم مدال آور. س��ال آین��ده بازی های 
آس��یایی و س��ه س��ال دیگر بازی های 

المپیک پاریس را پیش رو داریم و چشم 
امید ما به برخی فدراس��یون ها از جمله 
فدراسیون تیراندازی است تا برای کسب 
مدال و جایگاه بهتر تلاش مضاعفی را در 

دستور کار قرار دهند.
سجادی افزود: خوشبختانه فدراسیون 
تیراندازی برنامه ریزی مناس��بی انجام و 
حامیان مالی خوبی را جذب کرده اس��ت 
در این رش��ته محدودیت��ی برای فعالیت 
مردان و زنان وجود ندارد و در هر سن و 
سالی می توان در آن فعالیت کرد. طبق 
گزارش مس��ئولان فدراسیون تیراندازی، 
فش��نگ رش��ته اهداف پروازی در کشور 
تولید می ش��ود ک��ه این خب��ر امیدوار 
کننده ای اس��ت نه به عنوان وزیر ورزش 
بلکه به عنوان یک کارشناس ورزشی می 
گویم که کودکان ما همیش��ه در خانه یا 
کش��تی می گیرند یا با استفاده از ابزاری 
شبیه سلاح شمسیربازی می کنند یا در 
بازی های خود به تیراندازی مشغول می 

شوند.
 اگ��ر ما ای��ن حس را با ی��ک فرهنگ 
سازی درس��ت در مدارس تقویت کنیم 
و به قول امروزی ها این رش��ته را ترویج 
دهیم در سنین کودکی و سپس نوجوانی 
و بالات��ر، م��ی توانیم از این اس��تعداد و 
علاقه بهره درست ببریم و این در برخی 
از رشته های دیگر ما نیز دیده می شود.   
س��جادی خاطر نشان کرد: ما بازی هایی 
را داش��تیم که دیگران از آن بهره برده و 
ب��ه نام خود ثبت کردن��د، در قدیم بازی 
داش��تیم به نام وس��طی ک��ه اکنون در 
آمریکا به نام "داج بال" به ثبت رسیده یا 
"زو" که توسط هندی ها به نام کبدی به 
جهان معرفی شد. ما بیش از یک هزار و 
۲۰۰ بازی بومی و محلی داریم که سنتی 
هس��تند و باید با برنام��ه ریزی آن ها را 

احیا کرد.
وی ادامه داد: در تیراندازی، تکنولوژی 
های بسیاری وجود دارد و ساز و کارها و 
زیرس��اخت های بسیاری می خواهد این 
ورزش المپیکی اس��ت و باید خودمان را 
به سمت خودکفایی سوق دهیم تا بیش 

از پیش در آن موفق شویم.

سجادی: هوادران استقلال و پرسپولیس نگران نباشند
از شایعات تا واقعیت؛

 حذف تلخ شطرنج بازان ایران از مسابقات المپیاد
 آنلاین جهانی

گل محمدی: 

قانونی تدوین کردند که فقط پرسپولیس بازیکن خارجی نگیرد

تیم ملی شطرنج ایران در مسابقات المپیاد آنلاین جهانی 
از صعود به دور بعد بازماند.

ب��ه گزارش ایس��نا، تیم ملی ش��طرنج ایران که در مس��ابقات 
المپیاد جهانی به صورت آنلاین ش��رکت کرده است در روز سوم 
این رقابت ها در س��ه دور به مصاف تیم های یونان، قزاقس��تان و 

گرجستان رفت. 
طبق قوانین این رقابت ها، در هر گروه دو تیم اول می توانستند 
به دور بعدی صعود کنند. باتوجه به این که ملی پوش��ان شطرنج 
ای��ران در روز دوم این مس��ابقات، در رده س��وم گروه خودش��ان 

ایستاده بودند، صعود برای ملی پوشان ایران کمی سخت شده بود.
تیم ملی ش��طرنج ایران در روز س��وم این رقابت ها و در بازی اول به مصاف یونان رفت. این رقابت درحالی 
برگزار شد که ملی پوشان می بایست در این بازی به پیروزی می رسیدند تا هم چنان امیدوار به صعود باشند. 
در پایان این بازی، تیم ملی ش��طرنج ایران به تس��اوی ۳ بر ۳ رضایت داد تا شانس صعود در همان بازی اول 

برای ایران کمرنگ شود.
در دور هشتم این رقابت ها، ایران مقابل قزاقستان صدرنشین به پیروزی ۴ بر ۲ رسید. این پیروزی درحالی 
بود که ش��انس ایران برای صعود بسیار کمرنگ شده بود. در این بازی، خادم الشریعه موفق شد قهرمان حال 

حاضر بانوان آسیا را شکست دهد.
ایران  بازی آخر مقابل گرجس��تان را با نتیجه قاطع ۴.۵ بر ۱.۵ پیروز ش��د. باتوجه به نتایج دیگر رقیبان، 

پیروزی ایران در بازی آخر فایده ای نداشت و ایران در گروه خودش سوم شد. 
با توجه به نتایج کس��ب ش��ده ایران از صعود به دور بعد بازماند و ملی پوش��ان ایران خداحافظی تلخی را با 

این رقابت ها داشتند.
در دیگر بازی های این گروه، تیم قزاقستان به عنوان صدرنشین و تیم چین به عنوان تیم دوم به دور بعدی 
مسابقات صعود کردند. ایران در صورت پیروزی در بازی اول می توانست از گروه خود صعود کند اما متاسفانه 

مقابل یونان متوقف شد تا شانس صعود برای ایران از بین برود.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید قوانین جذب 
بازیکن خارجی که فدراس�یون فوتبال تدوین کرده صرفا 
ب�رای این اس�ت که پرس�پولیس بازیک�ن خارجی جذب 

نکند.
به گزارش ایس��نا، یحیی گل محم��دی درباره آخرین وضعیت 
تیمش قبل از س��فر به تاجیکستان اظهار کرد: اتفاقات غیرقابل 
پیش بین��ی رخ داد و در ش��رایطی ک��ه  باید عازم تاجیکس��تان 
بشویم، یک شوک مدیریتی به  تیم وارد شد. ما دوست داشتیم 
آقای سمیعی حضور داشته باشند اما این اتفاق رخ نداد. حالا که 

آقای صدری آمده اند کار را پیش می بریم و مشکل خاصی وجود ندارد.
او درباره نقل  و انتقالات پرس��پولیس هم گفت: ما تلاش کردیم بازیکن خارجی جذب کنیم اما متاس��فانه 
مجوز از سوی فدراسیون برای ما صادر نشد. با توجه به بازی های حساسی که در پیش داریم، انتظار داشتیم 
حداقل به باش��گاه های بدهکار اجازه می دادند که یک بازیکن جذب کنند. این اتفاق رخ نداد و باید با همین 
ش��رایط ادامه بدهیم. این قوانین که برای جذب بازیکن خارجی تدوین ش��ده، فقط برای پرس��پولیس است. 
از همان اول می گفتند پرس��پولیس بازیکن خارجی جذب نکند و س��ایر تیم ها جذب کنند، بهتر بود تا این 
که قوانینی بنویس��ند که فقط پرس��پولیس نتواند بازیکن خارجی بگیرد. برخی باشگاه ها رای دارند و درحال 
محروم ش��دن هس��تند، اما به آن ها گفتند می توانند بازیکن جذب کنند. در صحبت های مسوولان فدراسیون 
هم تناقض وجود دارد و این قوانین شفاف نیست. این که پرسپولیس نمی تواند بازیکن خارجی بگیرد اما سایر 
تیم ها می توانند بازیکن خارجی بگیرند، بی انصافی اس��ت. پرس��پولیس در چند سال اخیر آبروی فوتبال ایران 
را خریده است و اعتبار فوتبال ایران بوده است. این سهمیه هایی که هر سال می گیریم به خاطر حضور موفق 

پرسپولیس در آسیا بوده است.
او ادامه داد: در بحث تیم ملی هم بیش ترین بازیکنان را پرسپولیس به تیم ملی داده و حتی مربیانش را هم 
به تیم ملی داده است. البته هنوز بحث دارم که با مربی تحت قرارداد باشگاه چطور برای تیم ملی قرارداد امضا 

می کنند. با این حال همه چیز یک طرفه است و فقط پرسپولیس به فدراسیون سرویس می دهد.
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